
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/16670.

Benyújtás dátuma: 2021-06-29 09:51

Parlex azonosító: 13PC87200001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Sebián-Petrovszki László (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Csakugyan arra használják a Magyar Turisztikai 
Ügynökséget, hogy megfigyeljék általa az embereket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Guller Zoltán a Magyar Turisztikai Ügynökség vezérigazgatója egy fonyódi kerekasztal-
beszélgetésen kijelentette, hogy „amikor az állam a turizmusba beavatkozik, az mindig egy nagyon 
veszélyes dolog”. Ebben egyet is értek vele, legföljebb annyival egészíteném ki, hogy bármi, amibe 
az önök által irányított állam beavatkozik, súlyos veszélyben van.

Guller úr azonban nem érte be ennyivel, a beszélgetés során azt is elárulta, hogy

az ügynökség elképesztő mennyiségű információt gyűjtött be a szálláshelyektől. 39 ezer szállás 
adatait látják, tudják, hogy a vendég hány éves, honnan jött, mikor csekkolt ki,

megvásárolták a mobilcella információkat, a bankkártya-adatokat, látják a NAV online 
pénztárgépet.

Kérdezem ezek után miniszter urat:

Melyik törvény melyik rendelkezése hatalmazza föl a MTÜ-t a nyaralók említett, személyes 
adatainak kezelésére? 

Hogyan juthatott hozzá az ügynökség ilyen érzékeny, személyes adatokhoz? 

Mihez kezdenek ezekkel az érzékeny információkkal? 

Mennyit költöttek erre a projektre? 

A kormány a Magyar Turisztikai Ügynökség útján valóban megfigyelés alatt tartja az embereket? 

Budapest, 2021. június 29.



Sebián-Petrovszki László 

Demokratikus Koalíció
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